
D’esquerra a dreta, els candidats socialistes del PSC de Figueres, Roses i Castelló fotografiats ahir a Ro&.  ! MB,

Els candidats del PSC a Figueres,
Roses i Castelló reclamen un tren

Ileuger per connectar  els tti  munic9pis
Diuen que el desdoblament de la carretera està mal fet i volen un transport alternatiu

MARC  BATALLER 1 Roses
0 Les llistes del PSC a Figueres,

ger que connecti els’tres municipis
i sigui una alternativa a la carretera

Castelló i Roses han decidit fer pinya
per impulsar projectes  comuns,  i un

C-260. En aquest sentit critiquen
el retard del desdoblament de la

dels mes  importants es un tren lleu- via. «Va camí  de convertir-se en

l’obra més llarga de la Generalitat»,
va dir l’alcalde i candidat  a Figueres,
Joan Armangué, que va admetre
que el projecte del tren pot ser una
realitat d’aquí a quinze anys.

Els candidats del PSC de
Figueres, Joan Armangué;
Roses, Magda Casamitja-
na, i Castelló d’Empúries,
Josep Roda, es van reunir
ahir al municipi  rosinc per
tractar temes conjunts  i
posar les bases per treba-
llar en xarxa a partir del
dia 25 de maig si guanyen
les eleccions  a les seves
respectivespoblacions. Els
caps  de llista socialistes,
pero, van destacar una
qüestió per sobre de totes:

les comunicacions.  Asse-
guren que el desdobla-
ment de la C-260 s’està
fent etern i que és el ve-
ritable taló d’Aquil.les  d’a-
quest eix entre les tres po-
blacions. «Es  una mostra
més del desgovern  de la
Generalitat», va dir Ar-
mangué, que va exercir de
portaveu en aquest tema.
Tots tres van afegir que
quan finalment s’acabin
les obres de la carretera
tampoc  se solucionaran els

problemes d’embussos i
per aixo cal buscar una al-
ternativa en el transport
públic.  E  la solució  que pro-
posen, i de la qual ja s’ha
parlat els darrers mesos,
és fer un tren lleuger entre
Figueres, Castelló i Roses.
El primer pas seria enca-
rregar els estudis de via-
bilitat al govem de la Ge-
neralitat, pero partint de
la base que es un projecte
de futur que podria ser una
realitat en un termini den-

tre deu  i quinze anys.
Tots tres també van

coincidir que cal potenciar
els lligams entre els mu-
nicipis veïns  i treballar
conjuntament,  tot i que,
a vegades,  depèn del color
polític dels  ajuntaments,
com va reconèixer Rodà:
«Fins  ara aquesta cobla-
boració no hi és perquè
els alcaldes no s’acaben
d’entendre -Roses i Cas-
te116 tenen un alcalde de
CiU.»


